
  

Referat fra bestyrelsesmøde 9. november 2016 
Tilstede: Kasper, Mette, Mads, Filip, Henrik og Henrik 
fra Bestyrelsen. 

Generelt fra KPC:  
“Vi er bagud”, indrømmer Jesper.  
3 ting fylder mest lige nu: 1. HTH leverer ikke til tiden. 2. 
Gulvene er fejlbehandlet i de fleste lejligheder. 3. Der er 
problemer med vinduer og malerarbejde. 
- 2. etape er blevet tilbudt at overtage den 1. december i 

stedet for midten af november. KPC anbefaler, at folk 
tager imod dette tilbud, så de kan blive færdige med 
gulvene. 

- KPC vil nu undersøge om etape 3, med indflytning den 1. 
december, skal have muligheden for først at flytte ind den 
15. decemer. Der kommer et Syn og Skøn fredag, som vil 
kigge nærmere på gulvene. Derefter vil KPC tage stilling. 

- KPC vil vente med af aflevere fællesarealerne, da de ikke 
er færdige endnu. Det kan være en fordel, da KPC så 

også ville skulle stå for at reparere de skader der må 
komme i forbindelse med indflytning.

- Depot-rum er tilgængelige, siger KPC. Men rummene er 
både små - og der er ikke smæklås på døren. 

- Bestyrelsen tager stilling til vicevært, skrald, vvs- og 
varmeservice, forsikring. Kasper har mere om dette. 

- Mads vil gerne være den, der har overblikket over 
økonomien og budgetter. 

- 4B skal have godkendelse til at kunne godkende faktura 
under en vis størrelse. Det vil kræve en fuldmagt, som vi 
skal tjekke op med 4B.

- Der skal arbejdes på en 10-års plan.

- Cykel-tyveri er et stort problem i Nordhavn. Det bør 
vendes på kommende general-forsamling.

- Første søndag i december planlægger bestyrelsen 
juletræ og gløgg i gården.

 



  

- Næste møde skal afholdes i start december.  

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen i Havnekanten 

bestyrelsen@havnekanten.dk 

www.havnekanten.dk 
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